George Chiu Golf Classic Update Information  華裔業餘精英賽最新資訊

All players in Championship, A, B, and Ladies Divisions will be playing at the Masters Golf Course, shotgun starts at 8:00 am on July 15. Registration starts from 6:45 am to 7:45 am. Please arrive at the golf course before 7:00 am and at the cart by 7:45 am.
錦標賽組，甲組，乙組，及女子組所有選手將在Masters Legends高爾夫球場打球, 7 月 15 日上午 8:00 開球。登記時間為上午 6:45 至 7:45。 所有選手請在上午 7:00之前到達高爾夫球場，並在上午 7:45 之前到達球車。
 
All players in Senior Division will be playing at the Lionhead Legends Golf Course. The first tee time starts at 8:50 am, last tee time at 9:50 am. Registration starts at 6:45 am. Please arrive at the golf course before 8:00 am. To check your tee time, please visit our website www.georgechiugolfclassic.com 1-2 days before July 15 (the date of the Tournament).
[bookmark: _Hlk139651424]長青組的所有選手都會將在Lionhead Legends高爾夫球場打球。 第一組開球時間是上午 8:50，最後 一組開球時間是上午 9:50。 登記從早上 6 :45 分開始。 請於上午8:00之前到達高爾夫球場。 請於 7 月 15 日（比賽日期）前1-2天訪問我們的網站www.georgechiugolfclassic.com 查看您的開球時間。

[bookmark: _Hlk139653097]All players in Junior Boy and Junior Girl Divisions, please arrive at the golf course before 12 noon on July 15. Registration starts from 12 noon to 12:30 pm. Tee time starts from 1:30 pm.

男青少年組及女青少年組所有選手將於請於7月15日中午12點前到達高爾夫球場。登記時間為中午 12:00 至下午 12:30。開球時間從下午 1:30 開始。

If you make the cut, please visit www.georgechiugolfclassic.com to check your tee time for Sunday. Tee times for Sunday will be posted on the website by 9:30 pm Saturday night.
如您晉級，請您自行在www.georgechiugolfclassic.com網站上查看您星期日的開球時間。星期日的開球時間將于星期六晚9:30前公布在網站上。
	
	
	


Dinner will be held on Sunday, July 16, at the Garden Banquet and Convention Centre, 8 Clipper Court, Brampton (Hwy#410/Steeles). Reception at 6 pm and Dinner at 7 pm.
晚餐將於 7月16日星期日 在位于8 Clipper Court, Brampton 的花園宴會廳舉行
(Hwy#410/Steeles) 。晚上 6 點登記入場，晚上 7 點晚餐開始。
 
Thank you!
谢谢！
 
George Chiu Golf Classic Committee
George Chiu華裔業餘精英賽委員會



